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gázvezetéknek az árkot, legalább kétszer annyit előre dőlt, 
félő, hogy egy nagyobb szél nyomására kidől.

Szeretném jelezni, hogy Inotán a Petőfi Sándor utcát már 
két hete a Vízmű és a gázos szakemberek közösen kiárkolták, 
az út közepére berakták a földkupacot, s abban az utcában 
nem lehet közlekedni. Kértem a Vízmüvet, hogy intézkedjenek, 
ők azt mondták, hogy a gázberuházókkal beszéljem meg a 
dolgot, mert amit ők ketten elkövetnek, egyedül nem 
hozhatják rendbe.

7./

M o l n á r  László:
Csatlakozom Miskolczi Ferenc képviselőtársam

felszólalásához. Tegnap végigmentem Pétfürdő nagy részén, az 
Ady Endre utcát külön említeném, hiszen életveszélyes ott 
közlekedni. Az árkok bebetonozott részei megvannak 
süllyedve, a vízelvezetés egyenlő a nullával, nagy esőzés 
esetén szinte egész Pétfürdő területén hömpölyög a víz, a 
Berhidai úton nem lehet végigmenni. "A puding próbája az 
evés", az eső megmutatta azt, hogy milyen munkát végeztek. 
Én sürgős intézkedést, ellenőrzést kérnék ez ügyben, amíg 
nem lesz súlyosabb baleset, nem lettek helyreállítva a 
vízelvezető rendszerek, egy nagy káosz van.

Szeretném megemelíteni a telefonszerelés kérdését is: én 
úgy gondolom, hogy egy vállalat, amelyik itt beruház, nem 
működhet partizán módra: engedély nélkül mennek be házakba, 
18-19. századi módszerekkel dolgoznak, álkulccsal nyitnak ki 
lépcsőházakat, helyiségeket, a tervek elfogadhatatlanok. 
Kérnék valaki részéről hathatós intézkedést.

Szeretném elmondani, hogy Pétfürdőn, a Liszt Ferenc 
utcában, a Bátor ABC mögötti részen a közvilágítást már 
hónapok óta nem tudják megcsinálni. Az ÉDÁSZ helyettese azt 
a kijelentést tette, hogy elfogyott a pénz, hiszen drága 
nátriumos égőket szereltek be, amelyeknek az élettartama 
kevesebb, mint a másiknak. A lakótelepi rész teljesen 
sötétben van, kérem intézkedjen valaki ez ügyben, én már nem 
tudok eredményt elérni.

8./

T r á n s z k v  László:
Csatlakoznék az előttem szólókhoz, tényleg körbe kellene 

nézni a péti gázberuházás munkálatait, illetve amit maguk 
után hagytak. Azzal próbálom vigasztalni a lakókat, hogy 
majd a csatornázás után megoldódnak a gondok, de nem 
valószínű, hogy így lesz.

Szeretném jelezni, hogy Pétfürdőn a Hősök terén az iskola 
környéke teljesen kivilágítatlan, a Gesztenyesor szintén 
teljesen kivilágítatlan, tarthatatlan ez az állapot. A 
Városgazdálkodási Irodától azt a tájékoztatást kaptam, hogy 
az ÉDÁSZ megrendelte a munkát a Közüzemi Vállalattól, s már 
csak a Közüzemi Vállalaton múlik, hogy mikor kezdi az árkot 
kiásni, mert állítólag földkábel probléma van. Ezt a



problémát már többször jeleztem, szeretném kérni, hogy 
mielőbbi intézkedés történjen!

Én úgy emlékeztem, hogy a felújítási összegekről lesz egy 
zárszámadás erre a képviselő-testületi ülésre, s utána dönt 
a Képviselő-testület, illetve a bizottság a pótigények 
vonatkozásában. Arról volt szó, hogy tájékoztatást kapunk, 
mi marad, mi nem marad, ezt szeretnénk ismerni.

T ö r z s ö k  Károly:
A pótigényekkel kapcsolatban már kiment egy körlevél, 

ebben szerepel a Zrínyi Ilona Általános Iskola problémája, a 
8. sz. óvoda riasztóberendezése, stb. Holnapi napon megy ki 
a levél a Faller Jenő Szakközépiskola és Szakmunkásképző 
Intézettel kapcsolatosan is azokra a pótmunkákra, amelyek 
még elvégzésre várnak.

A közvilágítással kapcsolatban nem tudok mit mondani, ez a 
téma az ÉDÁSZ-ra tartozik, nem ide a képviselő-testületi 
ülés elé. Annyit tudok csak, hogy egy földkábel eldurrant 
Pétfürdőn, s ez közvilágítással kapcsolatos gondokat 
okozott.

9-/

T r á n s z k y  László:
Úgy emlékszem, hogy a különböző feltételekkel, amit itt 

szabtunk annak idején a pétfürdői orvosi rendelő tervével 
kapcsolatosan, a legközelebbi ülésre már döntésképpen ide 
kell hozni. Szeretném kérdezni, ez hogy áll, ismeri-e 
egyáltalán a tervező, hogy a kiviteli tervet milyen 
formában, milyen feltételekkel kell elkészíteni? Ha ismeri, 
már dolgoznia kell rajta ahhoz, hogy a terv ide kerüljön 
elénk. Szeretném, ha itt is olyan óriási aktivitás 
mutatkozna meg, mit amilyen ragaszkodás van Pétfürdőhöz.

S z a t h m á r v  Kálmán:
Szeretném elmondani, hogy az 50 millió forintos keretből 

17 millió forint van még maradvány. Ebből 2 millió forint 
értékű munka van lekötve szerződéssel. Polgármester úr a 8. 
sz. óvodának a riasztóberendezését, a Thuri György Gimnázium 
elektromos hálózata 100 eFt-os felújítását, a Zrínyi Ilona 
Általános Iskola 73 eFt-os pótköltségét földrengéskár 
helyreállításra hagyta jóvá.

A pétfürdői orvosi rendelővel kapcsolatos képviselő- 
testületi határozatot a tervező megkapta, én megbeszéltem 
vele, hogy milyen szempontok szerint kell eljárnia a 
kivitelezés során.

10 . /

F a l u s s y  Sándor:
Nem olyan régen döntöttünk a városi lap alapításáról. Ma 

itt láthattuk a szerkesztő csapatot, s 2 hét múlva 
megjelenik a Várpalotai Napokra az első szám. Nem tudok 
róla, hogy döntöttünk, mi legyen a lap elnevezése, nem tudok 
róla, hogy a Képviselő-testület állást foglalt volna abban,
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amit a pályázó külön megjelölt és kért, lévén, hogy ez egy 
önkormányzati lap, amely jelentős részben az önkormányzati 
információáramláson alapszik, s azért működik, delegált 
volna bárkit is ebbe a szerkesztő bizottságba, illetve 
milyen módon vesz részt egyáltalán ennek a lapnak a 
megjelenésében, működtetésében.

T ö r z s ö k  Károly:
Szeretném elmondani, hogy a pályázatukban szerepelt 

elnevezés került be a lapalapító ajánlati szerződésbe. A lap 
alapításával kapcsolatos szerződésben szerepelt, hogy az 
Önkormányzat a szerkesztő bizottságba egy főt delegál. A 
szerkesztő bizottság három fős, ezzel kapcsolatosan jelen 
pillanatban még nem érkezett megkeresés hozzánk, hogy 
jelöljük ki egy személyt ebbe a bizottságba.

F a l u s s y  Sándor:
Nem kielégítő a válasz: a Multivízió nem tett elnevezési 

javaslatot az én emlékezetem szerint. Volt olyan pályázó, 
aki tett, de az övében nem szerepelt egy javaslat sem. Én 
komolyabbnak tartom egy városi lap sorsát annál, mint hogy 
megjelenjen és nem tudjuk mi lesz a neve, közben döntöttünk, 
hogy mi teremtjük elő az anyagi fedezetét.

T ö r z s ö k  Károly:
Utánanézek, s tájékoztatást fogok adni a kérdésben.

11 . /

D o m o k o s  István:
A legutóbbi képviselő-testületi ülésen is beszámoltam 

róla, hogy a Beruházási Bizottság foglalkozott a Várpalotán 
folyó beruházásokkal, akkor is a Bizottság Győrffy József 
jelentése alapján megfogalmazta, hogy nem kielégítő az itt 
folyó beruházások színvonala, hiszen az árkok visszatemetése 
nem történt meg, balesetveszély van a városban. Nekem az 
lenne a kérésem, tekintettel arra, hogy egy 3 milliárd 
forintos beruházás folyik itt Várpalotán, jó lenne, ha a 
VREIPO, a FŐBER képviselői a testületi ülésen megjelennének, 
s fel lehetne tenni feléjük a kérdéseket, hogy milyen 
intézkedéseket tesznek. Kiss László úr egyszer jelent meg 
itt, azóta mi nem találkoztunk vele. Véleményem szerint egy 
ilyen nagyságrendű beruházásnál elvárható, hogy ők is itt 
legyenek a testületi üléseken, akkor lenne lehetőség 
megbeszélni velük a kérdéseket, sarokba szorítani őket, hogy 
miért nincs műszaki ellenőrzés. Ezt már korábban is 
elmondtam, de Polgármester úr azt mondta, hogy van műszaki 
ellenőrzés, pedig nincs. A kérésem az lenne, hogy ez a két 
szervezet minden képviselő-testületi ülésre jöjjön el. 
Mindettől függetlenül a Beruházási Bizottság soron következő 
ülésére meg fogja hívni Kiss László urat és a FŐBER 
képviselőj ét.

T ö r z s ö k  Károly:
Szeretném hangsúlyozni, hogy semmiféle kapcsolatunk nekünk 

a FŐBER-rel közvetlenül nincs, így nem kötelezhetjük őket. 
Kiss László úr a Minisztérium alkalmazottja, nem pedig a mi 
alkalmazottunk.
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M i s k o l c z i  Ferenc:
Domokos István képviselő úr felszólalásával kapcsolatosan 

szeretnék emlékeztetni, hogy Polgármester úr azt is elmondta 
az elmúlt alkalommal, hogy egy évig van lehetőség a GÁZSZER 
Bt. felé a hiánypótlásokra. Nyilván amikor összejön egy 
csomag, kijönnek és javítják.

T ö r z s ö k  Károly:
Amennyiben több kérdés, észrevétel, bejelentés nincs, mai 

nyilvános ülésünket 17,50 órakor bezárom. Munkánkat zárt 
üléssel folytatjuk.

K. m. f.

Törzsök Károly 
alpolgármester

Péter Istvánné 
jegyzői jogkörben eljáró 

alj egyző
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1 1 . /

D o m o k o s  István:
A legutóbbi képviselő-testületi ülésen is beszámoltam 

róla, hogy a Beruházási Bizottság foglalkozott a Várpalotán 
folyó beruházásokkal, akkor is a Bizottság Győrffy József 
jelentése alapján megfogalmazta, hogy nem kielégítő az itt 
folyó beruházások színvonala, hiszen az árkok visszatemetése 
nem történt meg, balesetveszély van a városban. Nekem az 
lenne a kérésem, tekintettel arra, hogy egy 3 milliárd 
forintos beruházás folyik itt Várpalotán, jó lenne, ha a 
VREIPO, a FŐBER képviselői a testületi ülésen megjelennének, 
s fel lehetne tenni feléjük a kérdéseket, hogy milyen 
intézkedéseket tesznek. Kiss László úr egyszer jelent meg 
itt, azóta mi nem találkoztunk vele. Véleményem szerint egy 
ilyen nagyságrendű beruházásnál elvárható, hogy ők is itt 
legyenek a testületi üléseken, akkor lenne lehetőség 
megbeszélni velük a kérdéseket, sarokba szorítani őket, hogy 
miért nincs műszaki ellenőrzés. Ezt már korábban is 
elmondtam, de Polgármester úr azt mondta, hogy van műszaki 
ellenőrzés, pedig nincs. A kérésem az lenne, hogy ez a két 
szervezet minden képviselő-testületi ülésre jöjjön el. 
Mindettől függetlenül a Beruházási Bizottság soron következő 
ülésére meg fogja hívni Kiss László urat és a FŐBER 
képviselőjét.

T ö r z s ö k  Károly:
Szeretném hangsúlyozni, hogy semmiféle kapcsolatunk nekünk 

a FŐBER-rel közvetlenül nincs, így nem kötelezhetjük őket. 
Kiss László úr a Minisztérium alkalmazottja, nem pedig a mi 
alkalmazottunk.

M i s k o l c z i  Ferenc:
Domokos István képviselő úr felszólalásával kapcsolatosan 

szeretnék emlékeztetni, hogy Polgármester úr azt is elmondta 
az elmúlt alkalommal, hogy egy évig van lehetőség a GÁZSZER 
Bt. felé a hiánypótlásokra. Nyilván amikor összejön egy 
csomag, kijönnek és javítják.

T ö r z s ö k  Károly;
Amennyiben több kérdés, észrevétel, bejelentés nincs, mai 

nyilvános ülésünket 17,50 órakor bezárom. Munkánkat zárt 
üléssel folytatjuk.

K . m . f.



Lukóls András
Fischer Lajos

Összesítő a ProfokoIIer katalógus 3. kiegészítőjéhez

Várpalota Város Önkormányzón Képviselő- 
iesiüleiének ragjai 

Leszkovszki Tibor polgármester
Töizsök Károly alpolgármester

Jámbor Attila 
Fazekas István 
Bátor Antal 
Dr.Baricza Sarolta 
Deák Istvánná 
Dr. Szabó Gyula 
Vámosi Tibor 
Dr.Dancsó Mária Éva 
Tránszky László 
Angyal Pét érné 
Molnár László 
Sajtos János 
Dr. Bakonyi Csilla 
Paronai József 
Dr. Nagy László .
Domokos István 
Surányi Pál 
Falussy Sándor 
Dr. Szilágyi Tibor 
Völgyi Aipád 
Bebesi István 
Tóth István

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő
testületének állandó bizottságai

1.) Pénzügyi E llenőrzi. Vagyongazdálkodási és 
Ellátás-szervezési Bizottság 
Elnök: Patonai József 
Alelnök: Bátor Antal 
Tagok:
Angyal Pétemé 
Bebesi István 
Völgyi Árpád
Deák Istvánná • •••
Hradczky Viktorné 
Magyar István 
Váradi Károly 
Papp Gyula 
Nyári Jolán

2.) Oktatási. Kulturális és Sport Bizottság 
Elnök: Surányi Pál 
Alelnök: Deák Istvánná 
Tagok:
Jámbor Attila 
Dr.Baricza Sarolta 
Molnár László 
Tóth István 
Vókcy Zoltánné 
Szűr Gézáné 
Csiszár Ernő

3.') Városrendezési és Kommunális Bizottság 
Elnök: Tránszky\ László
Alelnök: Völgyi Árpád 
Tagok: :
Fazekas István 
Domokos István 
Falussy Sándor 
Váci Ernő 
Papp Miklós 
Bácsi Ernő 
Vörös Attila

4.) Környezetvédelmi Bizottság 
Elnök: Dr. Szilágyi Tibor 
Alelnök: Dr. Dancsó Mária Éva 
Tagok:
Vámosi Tibor 
Sajtos János 
Surányi Pál
Jolsvai József__ __
Lantos Attila 
Hlatkj István 
Schmidt Ferenc

5.) Egészségügyi-. Szociális és Lakásügyi Bizottság 
Elnök: Dr. Szabó Gyula
Alelnök: Dr. Baricza Sarolta 
Tagok:
Dr. Nagy László 
Dr. Bakonyi Csilla 
Dr. Dancsó Mária Éva 
Deák Jstvánné 
Lórin ez János 
Müller László 
Eszes Zoltán 
Bakonyi Anikó 
Orsós Imre

6.) Jogi és Ügyrendi Bizottság 
Elnök: Falussy Sándor 
Alelnök: Tóth István 
Tagok:
Jámbor Attila 

. Domokos István 
Dr. Szabó Gyula 
Varga Gyula 
Dr. Szőke László 
Czifra László 
Dr.Martoncsik József

7.) Beruházási Bizottság 
Elnök: Domokos István 
Alelnök: Dr. Dancsó Mária Éva 
Tagok:
Vámosi Tibor 
Fazekas István 
Dr. Szilágyi Tibor 
Láng Géza 
Dr. Buzási István 
Lassú Tamás 
Győrffy József



Lukáts András
Fischer Lajos

Összesítő“ a Protokoller katalógus 3. kiegészítőjéhez

Várpalota Város Önkormányzón' Képviselő
testületének tagjai 

Leszkovszki Tibor polgármester
Törzsök Károly alpolgármester

Jámbor Attila 
Fazekas István 
Bátor Antal 
Dr.Baricza Sarolta 
Deák István né 
Dr. Szabó Gyula 
Vámosi Tibor 
Dr.Dancsó Mária Éva 
Tránszky László 
Angyal- Petemé 
Molnár László 
Sajtos János 
Dr. Bakonyi Csilla 
Patonai József 
Dr. Nagy László .
Domokos István 
Surányi Pál 
Falussy Sándor 
Dr. Szilágyi Tibor 
Völgyi Árpád 
Bebesi István 
Tóth István

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő- 
testületének állandó bizottságai 

1.) Pénzügyi Ellenőrzői. Vagyongazdálkodási és 
E 1 Iátás-szervezési Bizottság 
Elnök: Patonai József 
Alelnök: Bátor Antal 
Tagok:
Angyal Pétemé 
Bebesi István 
Völgyi Árpád
Deák Istvánné • • ••
HradczMy Vikrorné 
Magyar István 
Várnái Károly 
Papp Gyula 
Nyári Jolán

2.) Oktatási. Kulturális és Sport Bizottság 
Elnök: Surányi Pál 
Alelnök: Deák Istvánné 
Tagok:
Jámbor Attila 
Dr.Baricza Sarolta 
Molnár László 
Tóth István 
Vékey Zoltánná 
Szűr Gézáné 
Csiszár Ernő

3.) Városrendezési és Kommunális Bizottság 
Elnök: Tránszky László
A lein ök: Völgyi A rpád 
Tagok: -
Fazekas István 
Domokos István 
Falussy Sándor 
Váci Ernő 
Papp Miklós 
Bácsi Ernő 
Vörös Attila

4.) Környezetvédelmi Bizottság 
Elnök: Dr. Szilágyi Tibor 
Alelnök: Dr. Dancsó Mária Éva 
Tagok:
Vámosi Tibor 
Sajtos János 
Surányi Pál 
Jolsvai József 
Lantos Attila 
H lat ki István 
Schmidt Ferenc

5.) Egészségügyi-. Szociális és Lakásügyi Bizottság 
Elnök: Dr. Szabó Gyula
Alelnök: Dr. Baricza Sarolta 
Tagok:
Dr. Nagy László 
Dr. Bakonyi Csilla 
Dr. Dancsó Mária Éva 
Deák Istvánné 
Lórin ez János 
Müller László 
Eszes Zoltán 
Bakonyi Anikó 
Orsós Imre

6.) Jogi és Ügyrendi Bizottság 
Elnök: Falussy Sándor 
Alelnök: Tóth István 
Tagok:
Jámbor Attila 

. Domokos István 
Dr. Szabó Gyula 
Varga Gyula 
Dr. Szőke László 
Czifra László 
Dr. Marton esik József

7.) Beruházási Bizottság 
Elnök: Domokos István 
Alelnök: Dr. Dancsó Mária Éva 
Tagok:
Vámosi Tibor 
Fazekas István 
Dr. Szilágyi Tibor 
Láng Géza 
Dr. Buzási István 
Lassú Tamás 
Győrjfy József


